
Technische vragen
Van : PvdA
Datum vraag : 13 oktobeober 2019
Onderwerp : Technische vragen begroting 2020

Datum antwoord :

Vragen:

Opmerkingen bij Programma begroting

3.2 Energie en Klimaat
Op het gebied van klimaatadaptatie, bodemproblematiek, groen en water wil de gemeente werken 
aan een toekomstbestendige stad met droge voeten voor onze kinderen en kleinkinderen. De 
gemeente handhaaft het ambitieuze doel om in 2040 CO2 -neutraal te zijn. In aanvulling hierop wordt 
2040 als streefdatum vastgesteld voor een gasvrije stad.
In hoeverre kan 2040 als reële datum voor een gasvrijestad worden beschouwd, gezien bijvoorbeeld 
de stand van zaken in Gouda van bijvoorbeeld de Goudse binnenstad met zijn grote aantal oude 
panden en de stand van zaken aangaande mogelijke (technische en betaalbare) oplossingen die nu 
voor handen zijn?

3.2.1.
Gouda gaat door met de operatie steenbreek waarbij de gemeente bewoners aanspoort om 
verharding te vervangen door groen; 
Welke mogelijkheden ziet het college om dit middels beperkte subsidies uit de bestaande middelen te 
stimuleren?

3.3.5
Cyclus N.V. Op basis van de afgesloten dienstverleningsovereenkomst met Cyclus NV heeft Cyclus een 
vijfjarig contract voor Afval (inzameling / verwerking), Reiniging en Gladheidsbestrijding. Cyclus 
opereert op het snijvlak van markt en overheid en biedt haar klanten een marktconforme prijs en 
dienstverlening. Als zodanig levert zij een bijdrage aan schoon en duurzaam leefmilieu. 
Wanneer loopt dit contract af?

Cultuur
3.5.1
Ook wordt cultureel ondernemerschap toegepast om financieel gezond te blijven. 
Hoe wordt dit gestalte gegeven?
Schouwburg businesscase Er wordt een businesscase opgesteld die een antwoord moet geven op een 
aantal vraagstukken die spelen rond de schouwburg. Het gaat dan om zaken als uitstraling 
publieksruimte, adequate kantoorruimte, onderhoud, de eigendomsrelatie en verduurzaming. De 
businesscase geeft inzicht in de nut en noodzaak van eventuele aanpassingen op de verschillende 
onderdelen. Afhankelijk van de uitkomst van de businesscase, wordt er een voorstel voorgelegd aan 
de raad voor eventuele verbeteringen aan de Schouwburg. Wanneer op basis van de businesscase 
wordt besloten investeringen te doen in het gebouw, wordt waar mogelijk gezocht naar publiek 
private samenwerking. De uitvoering van verduurzaming is in eerdere besluitvorming al vastgelegd en 
de voorbereidingen zijn gestart.
Wordt de situatie / vernieuwing van de technische voorzieningen van de schouwburg ook 
meegenomen in de plannen?

Vaststellen nieuwe instandhoudingsregeling Erfgoed/ bescherming regime Om na het wegvallen van 



de ISV-subsidieregeling de instandhouding van het Goudse erfgoed en de historische binnenstad te 
kunnen continueren, zal een nieuwe Instandhoudingsregeling aan de raad worden voorgelegd. Een en 
ander conform planning: eind 2019. Hierin zullen onder meer de volgende onderwerpen worden 
geregeld: Planmatig onderhoud gemeentelijke monumenten, Aanpak gevelherstel in het kader van 
Gouda 750, Wonen boven winkels. De financiële uitwerking vindt plaats op basis van de door de 
coalitie beschikbaar gestelde middelen. 
Aanpak achterstallig onderhoud via subsidieregeling De aanpak van het achterstallig onderhoud van 
panden in de binnenstad heeft prioriteit in het kader van Gouda 750. Eigenaren van de 
geïnventariseerde panden worden benaderd en kunnen subsidie krijgen voor herstel. De 
subsidieregeling die hiervoor nodig is, wordt conform planning eind 2019 door de gemeenteraad 
vastgesteld. Meer hierover onder het kopje: “Cultuurhistorie”. 
Welke criteria legt men daarvoor aan en hoe maakt het college aan de bewoners van Gouda duidelijk 
dat een subsidie op dit gebied wel kan, maar ene subsidie om funderingsproblemen op te lossen niet? 
Gouds filmhuis wordt niet genoemd
Welke maatregelen stelt het college voor om de situatie van het Goudse filmhuis op langere termijn 
veilig te stellen? 

Westergouwe
Ziet het college mogelijkheden om ook in Westergouwe culturele activiteiten op te zetten? 

Onder 3.1.1. over jongeren van 23 tot 27 die een uitkering aanvragen? Hoeveel jongeren in Gouda 
hebben vanaf hun 18e een uitkering aangevraagd en in hoeveel gevallen werd deze toegekend? 
Hoeveel van deze groep heeft een passend aanbod gekregen en heeft dit ook aanvaard in de vorm 
van leren, werken of een combinatie?

Onder 3.1.2 over de indicator afname van het aantal jongeren zonder werk? Wat is er bereikt over het 
jaar 2019 op dit punt?

Onder 3.3.1. Welke concrete afspraken worden er gemaakt over de middelde huur en dan met name 
op het punt van betaalbaarheid; Welke lokale instrumenten heeft het college om de hoogte van de 
middeldure te reguleren?

Onder 3.6.1. Hoe heeft het aantal drugsdelicten in Gouda zich in de afgelopen jaren ontwikkeld? Is 
hier een toename van te zien in Gouda?

Welk beleid is er opgericht om jeugdige drugsdealers (minderjarig) wanneer zij worden gepakt uit dit 
circuit te krijgen? Welke rol spelen ouders hierbij?

Welke extra inzet aan politiecapaciteit heeft Gouda gekregen in het kader van de aangekondigde 
Rijkmaatregelen om de aanpak van drugshandel het hoofd te bieden?

Wat zijn de concrete successen van Loods 15?  

Hoeveel van de jongeren in de top 60 aanpak heeft een Marokkaans-Nederlandse achtergrond?

Hoeveel jongeren staan er in de lijst top60 ervan uitgaande dat dit er meer zijn dan 60 en hoe 
ontwikkelt dit aantal zich?

Kan het voorkomen dat er voor criminele jongeren geen plek is in de top60? Bestaat er iet van een 
reservelijst?

Hoeveel van de bekende top 60’ers houdt zich bezig met drugsactiviteiten en wat is de ontwikkeling 
hiervan in de afgelopen jaren?

Wanneer krijgt de raad de analyse over de omvang van drugscriminaliteit?

In hoeverre is er ook focus op deallocaties in Gouda? Hoeveel klachten zijn er bij de gemeente of 



politie binnen gekomen over drugsdeal-locaties in het openbaar?

Houdt de politie in Gouda op structurele basis een inloopspreekuur op wijkniveau om hun 
signaalfunctie te versterken? Welke acties verricht de politie om wijkfunctie om bewoners de 
mogelijkheid te geven signalen over te brengen?

Welke interventies voert het college richting de politie om Goudse wijkagenten te hebben die de 
ruimte krijgen om hun informatiepositie in wijken te versterken? 

Kijkend naar de ambities in het sociaal domein valt me daarin op (blz 36):  duidelijk hogere 
jeugdwerkeloosheid, en criminialiteit dan landelijke percentages. Her zijn cijfers uit 2015. Is dit 
verschil nog steeds zo, en zo ja welke sturing heeft hierop plaatsgevonden?

De jeugdhulp (meetpunt 2e helft 2018) scoort 1,5 x hoger dan landelijk. is er enige relatie bekend 
tussen deze 3 gebieden?

Kijkend naar de begrotingen voor de verschillende onderdelen in het programma  (p.37) valt me 
daarin op dat een deel min of meer gelijk is voor de komende jaren en enkele onderdelen juist minder 
hoog begroot worden dan 2020. Wat maakt dat begroting bijv samenkracht en burgerparticipatie, 
begeleidende participatie en maatwerk dienstverlening 18- in 2020 hoger worden begroot, dan in 
2021?

Antwoorden:


